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Majorarea pensiilor, în contextul coronavirus. Ministrul Finantelor: Vom vedea la

rectificare

Ministrul Finantelor, Florin Cîtu, a afirmat, întrebat daca vor fi majorate pensiile cu 40% de la toamna,

cum era programat, ca în acest moment nu exista o discutie despre pensii, însa ramâne de vazut la

rectificarea bugetara. Ministrul de Finante a reiterat ca totul depinde de executia bugetara.

Chestionat, marti, la RFI daca planurile Guvernului de a creste pensiile cu 40% de la toamna ar putea fi date peste

cap de epidemia de coronavirus, Florin Cîtu a replicat: „Poate ca e momentul sa începem sa discutam despre asa

ceva, dar vom vedea, doar spun ca avem nevoie de fiecare resursa, pentru a opri aceasta epidemie si este nevoie de

efortul tuturor românilor, pentru a trece peste asta”.

Liberalul a adaugat ca subiectul pensii merita sa fie abordat, chiar daca în acest moment nu exista o discutie pe

aceasta tema.

„În acest moment, nu exista o discutie despre pensii, vom vedea la rectificare, dar asa cum am spus la începutul

anului si pâna acum, totul depinde de executia bugetara (...), dar trebuie sa ne gândim ca suntem într-un moment în

care efortul bugetar este enorm pentru a sustine foarte multe companii, persoane care intra în somaj tehnic. Vom

vedea daca efortul bugetar mai poate... daca mai putem sa facem acest lucru în acel moment. Deocamdata, nu ne

gândim la asa ceva, banii sunt în buget, dar merita o discutie, sa vedem daca putem sa luam resurse si sa le folosim

în alta parte, acolo unde este nevoie, pentru medicamente, pentru echipamente, pentru teste. Sunt niste bani acolo,

care ar putea sa fie folositi pentru altceva, dar nu este o decizie pe care o iau eu, este o decizie pe care o vom lua

când ne vom uita la executia bugetara”, a completat Cîtu, pentru RFI.

Ministrul de Finante a mai spus ca nu se poate pronunta acum cu privire la majorarea pensiilor.

„Poate ca e momentul sa începem sa discutam despre asa ceva, dar vom vedea, nu vreau sa ma pronunt astazi, doar

spun ca avem nevoie de toate resursele, în special pentru a sustine acele parti din economie care sufera astazi si

pentru partea de sanatate, cheltuieli de sanatate (...), deci avem nevoie de fiecare resursa, pentru a opri aceasta

epidemie si este nevoie de efortul tuturor românilor, pentru a trece peste asta” a conchis liberalul.
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